
DIANOS PATAPOVOS 

Rokiškio rajono savivaldybės tarybos narės, 

DARBO SAVIVALDYBĖS TARYBOJE ATASKAITA už 2023 metus 

 

    2023 metais vyko devyni tarybos posėdžiai. Iš kurių dalyvavau aštuoniuose. Vieną posėdį ir 

atitinkamai vieną komitetų posėdį praleidau dėl pateisinamų priežasčių (mirus mamai). Ruošiausi 

posėdžiams analizuodama dokumentus, sprendimų projektus. Iškilus klausimams konsultuodavausi 

su kolegomis, savivaldybės specialistais. Sėmiausi patirties iš jau esamų tarybos narių, kurie 

geranoriškai norėjo perteikti savo patirtį ir už tai esu labai dėkinga. Dėl tam tikrų sprendimo projektų 

( pvz. dėl Kriaunų kapinių klausimo) teko vykti į vietą apžiūrėti, susipažinti su esama situacija, nes 

sprendžiant tokius klausimus vien aprašymo neužtenka.  Aktyviai dalyvavau frakcijos ir  koalicijos 

pasitarimuose prieš tarybos posėdžius svarstant projektų sprendimus. Taip pat kėliau Rokiškio rajonui 

kitus  svarbius klausimus nesusijusius su tarybos sprendimų projektais. Vienas iš visuomenei matomų 

pavyzdžių galėtų būti mergaičių krepšinis. Sužinojusi apie probleminę situaciją dėl mergaičių 

dalyvavimo tarpmiestinėse varžybose aktyviai kviečiau diskutuoti koalicijos narius ir klausimas buvo 

išspręstas didesnį dėmesį atkreipiant į Rokiškio sporto centro veiklą. Šiai dienai Rokiškio 

krepšininkės jau dalyvauja ir dalyvaus varžybose už miesto ribų.  

    Priklausau sveikatos ir socialinės apsaugos komitetui, todėl aktyviai dalyvavau visuose komiteto 

rengiamuose posėdžiuose svarstant tokius klausimus kaip:  

- 2023 m.  Birželio 20 dienos išvažiuojamasis posėdis, kur buvo svarstomi klausimai  

       1) Dėl vaikų ligų skyriaus esamos padėties įvertinimo 

       2) Dėl geriatrijos dienos stacionaro ir konsultacinio kabineto veiklos perspektyvų 

- 2023 m. liepos 17 dienos posėdis 

       1) Dėl Katalėjos šeimynos prašymo nagrinėjimo 

   Kadangi dirbu sveikatos priežiūros įstaigoje, aktyviai bendravau su medikų bendruomenėmis, 

Rokiškio rajono ligoninės ir Rokiškio pirminės asmens sveikatos priežiūros vadovais. Diskutavau 

apie kylančias problemas, ieškojau išeičių situacijai pagerinti. Kaip pavyzdys galėtų būti 2024-01-25 

tarybos priimtas sprendimas su mano pateiktu  pasiūlymu- pakeisti sprendimo projektą dėl 

vienkartinės, tikslinės, sąlyginės ir periodinės pašalpos skyrimo ir mokėjimo tvarkos aprašo. 

Pakeitimo tikslas, kad dėl pašalpos gyventojas galėtų kreiptis pats atsispausdinęs savo įrašą iš e. 

sveikatos, o ne tik tada kai jį siunčia gydytojas. 

   Taryboje esu pirmus metus ir nesu buvusi anksčiau, todėl vienas iš prioritetų buvo aktyviai 

dalyvauti bendruomenių organizuojamuose renginiuose, susipažinti su miestelių seniūnais, 

seniūnaičiais, aktyviais bendruomenės nariais, kolektyvais ir gyventojais. Dalyvavau šiuose 

renginiuose:  

 

- 2023-07-25 Šv. Onos atlaidai Pandėlyje.  

- 2023-08-12 Panemunio miestelio 425-asis gimtadienis ir paminklo „Angelas” 20 metų 

atidengimo sukaktis.  

- 2023-09-09 Tradicinė „Obelinė“ 

- 2023-09-23  Rokiškio miesto 524 gimtadienis  
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- 2023-10-07 „Lukštietinės“.   

- 2023-11-11 Aukštakalnių kaimo bendruomenės 20 metų sukaktis ir  45 metų Aukštakalnių 

kaimo kapelai „Barškutis“  

- 2023-11-17 Pakriaunių kaimo šventė „Po darbų vėl pabūkime kartu“ 

 

  

  
  



 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 


